
 SKOLEBESTYRELSEN VED HØJMESKOLEN 

 Højmevænget 3, 5250 Odense SV. Tlf.: 63 75 34 00 

 SKOLEBESTYRELSESMØDE 
 Onsdag d. 31/1 2024. Kl. 17.00-19.00 i personalerummet på 

 Højmeskolen 

 Deltagere: Laura 4b, Alma 4b, Lars, Line, Kalle, Anette, Bianca, Maria, 
 Ane-Mette, Caroline og Cecilie 

 Afbud: Johanne, Henning, Loui, Mads 6b 

 Referat 
 1.  Nyt fra ledelsen 

 a.  Legeplads og velfærdens fundament 
 i.  Møder med arkitekter vedr. faglokaler og gangareal. På et 

 kommende møde vil bestyrelsen blive præsenteret for 
 billedmateriale af arkitekternes tanker. 

 b.  UngSammen i Ungemiljøet - radikale greb, Mangfoldige læringsmiljøer 
 i.  I Odense er der fokus på udvikling af ungedidaktik. Mere 

 varieret undervisning, bevægelse, elevinddragelse - meget af 
 det er udfordret af vores skemastruktur med opdeling på 45 
 minutter. Derfor arbejdes der mod løsninger, der giver færre skift 
 for eleverne i løbet af skoledagen. Desuden drøftes det, hvordan 
 ekstra ressourcer bedst sættes i spil. Eleverne efterspørger 
 inspirerende miljøer. Fokus - at skabe blivelyst. 

 c.  Forårs SFO 
 i.  Bygger videre på tidligere års erfaringer 
 ii.  Alle børnehaver er besøgt, så alle børn oplever at kende 

 minimum en voksen. 
 iii.  Besøgsdage 
 iv.  Inspirations- og arbejdsdag på CFU 
 v.  Møder og overlevering fra børnehuse 

 vi.  Stærkt engageret team 
 d.  Musical og gallafest 

 i.  Galla i ungemiljøet. 
 1.  Hver klasse har eget bord med tema. 
 2.  Kåring af bord/klasse 
 3.  Indisk mad 
 4.  Diskotek og lokale til brætspil 

 ii.  Musicali børnemiljø 



 1.  Professionelt lys/lyd 
 2.  Band, kor, klasseoptræden 

 e.  Ansættelse: En lærer er ansat til at dække en sygemelding og mhp at 
 kunne følge klassen 

 2.  Nyt fra eleverne 
 a.  Lokale i ældste børnemiljø har utæt tag. Klasse er flyttet til tørre lokaler 
 b.  De, der skiftede taget, har ikke tid til at udføre reparationen. Når de 

 kommer, skal isoleringen også udskiftes, da den er våd. 
 c.  Elever spørger ind til, om de kan vælge fag i 4.-5. klasse. 

 3.  De praktisk-musiske fag på Højmeskolen 
 a.  Caroline fremlægger skolens timeplan og organisering.  Se bilag 
 b.  Drøftelse om mulighed for fordybelse, medbestemmelse og variation i 

 de små fag. 
 c.  Drøftelsespunkter er relevante at genbesøge, når vi skal drøfte næste 

 års timefordelingsplan. 

 4.  Opfølgning fra sidst: Hvad bliver bestyrelsen optaget af i forhold til de 32 
 anbefalinger. 

 a.  Bestyrelsen drøfter anbefalingerne. Der er mange af anbefalingerne, vi 
 allerede er i proces med. 

 b.  Skoleleder fortæller om ungemiljøets drøftelser om civil praktik. (Vi har 
 allerede skolepatrulje, junioridrætsledere) 

 5.  På gensyn til Maria 
 a.  Skolen sætter pris på, at Maria vil være en del af forårs SFO’en og ser 

 frem til, at Maria vender tilbage engang til august. Imens Maria er i 
 forårs SFO, tager Bianca over på formandsposten. 

 6.  Evt. 
 a.  Frikvarterskasserne kunne trænge til en genoplivning 
 b.  Spørgsmål vedr. grøn uge - alle klasser har på skift en uge, hvor de 

 samler skrald 
 c.  Fælles emneuge - mange efterspørger “Byen”. Næste år er det en 

 fælles STEM-uge, hvor skolen skal på fælles udflugt til Universe 
 Science Park. 

 d.  Skærm i SFO. Film i SFO hver fredag. Mange forældre vælger måske 
 SFO for at deres børn tilbydes noget andet end skærm. Dette punkt 
 tages op på et senere møde. 

https://docs.google.com/presentation/d/1XcV-h67ByMeQnPhK8lUkufqegM21HKL3I5CIJ8XpWlo/edit?usp=sharing

